
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ KOMISJI  

   ROZWOJU GOSPODARCZEGO I FINANSÓW  MIASTA  

 

 Członkowie Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 4 grudnia br. i 

zgodnie z planem pracy przyjety został protokól z poprzedniego posiedzenia 

Komisji.Glównym tematem obrad Komisji bylo zapoznanie się i omówienie oraz 

zaopiniowanie Projektu Budżetu Miasta na 2025 rok.Skarbnik Miasta p.Łukasz 

Małysz  szczegółowo omówil przygotowany Projekt Budżetu,odpowiadal na 

liczne pytania i wątpliwości Komisji dotyczące  ww. tematu,przekazał także 

pozwtywną opinie RIO,a następnie Komisja  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przygotowany Projekt Budżetu na 2025 rok.W sprawach biezących 

członkowie Komisji ustalili plan pracy KOMISJI R G i F Miasta na przyszły 

Rok.Czlonkowie Komisji brali także udział w posiedzeniu Komisji Połączonych gdzie 

opiniowano projekty Uchwał kierowane na Sesje RM.To były wszystkie sprawy 

ktorymi zajmowała się Komisja RG i FM. 
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